
Het is jammer dat men wil gaan snijden in het budget voor kinderen die extra aandacht nodig 
hebben. Mijn mening is dat als men nu niet investeert in deze kinderen, ze wellicht nu al of 
anders later vast zullen gaan lopen en dan weer meer gaan kosten op een ander gebied. Men 
vult op deze manier het ene gat met het andere. 
Investeren in kinderen op jonge leeftijd is belangrijk. Daar zou men nooit op moeten 
bezuinigen.
Mijn jongste zoon zit momenteel op een speciale school voor ESM kinderen en sinds hij op 
deze school zit, heeft hij een ontwikkeling doorgemaakt die wij niet voor mogelijk hadden 
gehouden in zo'n korte tijd. Op de normale basisschool raakte hij compleet ondergesneeuwd, 
omdat men in een klas met 25 kinderen gewoonweg niet de tijd had om veel aandacht aan 
onze zoon te geven. 
Bovendien heeft een leerkracht in het normale onderwijs niet de know-how om met deze 
kinderen om te gaan en als men daar meer deskundigheid op vele gebieden wil krijgen (ESM, 
autisme etc.), zullen alle leerkrachten moeten bijspijkeren, want een kind gaat na een jaar 
weer naar een andere leraar; slechts één leraar op een school "deskundig" maken, is dan niet 
de oplossing. 
Dat kost dan toch ook geld? Terwijl er op de speciale scholen al leerkrachten zijn die nu al 
worden opgeleid om met deze kinderen om te gaan.
Ik hoop echt dat de bezuinigingen niet zullen betekenen dat onze zoon op korte termijn weer 
naar regulier basisonderwijs moet, omdat we hem daar nog niet zo lang geleden helemaal 
zagen vastlopen. Hij zit nu in zo'n korte tijd zo ontzettend lekker in zijn vel en gaat met 
plezier naar school en dat is voor een ouder onbetaalbaar. 
Je wilt toch dat je kind zich goed ontwikkeld en als dat niet volgens het normale pad gaat 
(waar je als ouder in het begin al moeite genoeg mee hebt, want het liefste zie je toch dat je 
kind zich "normaal" ontwikkelt en gewoon meekomt op de reguliere basisschool), is het toch 
erg fijn dat er scholen zijn waar ze wel voldoende aandacht voor het kind hebben, zodat het 
kind zich kan ontwikkelen en daardoor wellicht in de toekomst wel weer naar regulier 
onderwijs kan doorstromen. Dat is toch wat iedere ouder zou wensen? 
En dat is ook wat ieder kind verdient.


